
Social- og Ældreudvalget

Til: Indenrigs- og boligministeren

Dato: 16. juni 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 509
Vil ministeren redegøre for, hvor mange ældreboliger i kategori 4, der forventes at skulle 
ombygges frem mod 2030, hvis de skal leve op til kravene om anvendelse efter kategori 
6, og antallet af boliger skal følge med udviklingen af ældre, idet det må forventes, at en 
stor del af de ældre ikke vil være i stand til at bringe sig i sikkerhed ved egen hjælp?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Charlotte Broman Mølbæk (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Charlotte.Broman@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Kirsten Normann Andersen
formand
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